
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 21.01.2020  
 
Behandling: 
Oppvekstsjef Erik Jakobsen innledet. Alle rektorene var tilstede.  

 Cheneso Moumakwa (PP): Sammendraget først, før innholdsfortegnelsen.  
 Didrik Frengen (KL):  

o Mer fokus på de ansatte, som sykefravær, resultater fra arbeidsmiljøundersøkelsen 
med skolens styrker og utviklingsområder. 

o oppfylling av kompetansekrav.  
o Redegjøre for digitale hjelpemidler og mobilbruk.  
o Elever som dropper ut (fravær).  
o Redegjøre for det forebyggende arbeidet på skolene. Hvordan stiller man seg til 

oppvekstutvalgets forslag om å øke innsatsen fra helsesykepleier, miljøterapeuter 
etc. 

 Sigurd Saue (SV): Rammer og ressurser, hvordan økonomien styrer skolenes virksomhet, 
hvordan løse utfordringene når elevtallet går ned, samarbeid med nærmiljøet. Hvordan 
håndterer skolene satsingsområdene inkludering, relasjonsarbeid og fagfornyelsen? 

 Arne Langmo (SP): Hvordan arbeidet med fagfornyelsen foregår på skolen. Kan legges 
inn i punkt 7.  

 Tor Langsæter savner tverrfaglig samhandling i det forebyggende arbeidet.   
 Benjamin Schei (H): Det viktigste er at vi som politikere ser at det tverrfaglige arbeidet er 

et problem. Da først kan vi gjøre noe med det.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 
Oppvekstutvalget ber administrasjonen ta hensyn til utvalgets innspill når de ferdigstiller 
malene til barnehagenes tilstandsrapporter. Det bør legges vekt på det forebyggende arbeidet 
på skolene.  
 


